

- 181 Referate
 181 Kurzreferate
 233 Berichte
 239 Aktuelles
 232 Aus der Literatur
 237, 240

- 181 Reviews
 181 Short Reviews
 233 Reports
 239 News
 232 From the Literature
 237, 240

Editorial

- 189 Jahreskongress der Deutschen Gesellschaft für Physikalische Medizin und Rehabilitation 2010 in Berlin
M. N. Berliner

Editorial

- 189 Annual Congress of the German Society of Physical Medicine and Rehabilitation, Berlin 2010

Wissenschaft und Forschung

- 190 Kann die prämorbid Lernfähigkeit den Erholungsverlauf nach experimentellem Schädel-Hirn-Trauma beeinflussen?
M. Lippert-Grüner, M. Maegele, R. Lefering

Science and Research

- 190 Is an Influence of Premorbid Ability to Learn for the Recovery after Brain Trauma Possible?

- 195 Therapievarianten für das Enduro-Motorradfahrer-Handgelenk
M. Sabeti-Aschraf, K. Pieber, M. Serek, M. Geisler, A. Pourkarami, A. Goll, A. Kolb, R. Crevenna

- 195 The Effectiveness of 2 Different Therapy Modalities in the Enduro Motorcyclist's Wrist: a Prospective Randomized Sample Study

- 201 ▶ Ergebnisse der stationären Rehabilitation nach Knieendoprothetik mit und ohne zusätzlicher Mikrostromtherapie
R. M. Aliyev

- 201 ▶ Results of Rehabilitation Following Total Knee Replacement with and without Microcurrent-Therapy

- 207 Einfluss von Interferenz- und Hochvolttherapie auf postoperative Schmerzen und Ödementwicklung nach Implantation einer Knie-Totalendoprothese
J. Schaumburger, S. Schatz, T. Kalteis, F. X. Köck, B. Rath, T. Renkawitz, J. Grifka, M. Handel

- 207 Influence of Transcutaneous Electrical Stimulation on Postoperative Pain and Oedema after Knee Arthroplasty

- 213 Physiotherapie/Physikalische Therapie bei tiefer Beinvenenthrombose und Lungenembolie in der orthopädischen Rehabilitation
C. Musselmann

- 213 Physiotherapy for Patients with Deep Vein Thromboses and Lung Embolism in in-Patient Orthopaedic Rehabilitation

Weiter- und Fortbildung

- 217 ▶ Sarkopenie und Krafttraining: Eine Übersicht
T. S. Kaeding

Postgraduate Education

- 217 ▶ Sarcopenia and Resistance Training: An Overview

Abstracts

- 221 ▶ 115. Kongress der Deutschen Gesellschaft für Physikalische Medizin und Rehabilitation
 Berlin, 30.9.–2.10.2010

Abstracts

- 221 ▶ German Society of Physical Medicine and Rehabilitation
 115th Congress, Berlin, 30.9.–2.10.2010